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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Panie Ministrze!
W roku 1996 w ramach systemu ONZ zosta³o zawarte porozumienie, na podstawie którego pañstwa

i firmy bêd¹ mog³y handlowaæ prawami do emisji dwutlenku wêgla. Kraj, który do tej pory zmniejszy³
zu¿ycie gazu, mo¿e sprzedaæ prawa krajowi, któremu to siê nie uda³o.

Jak wynika z informacji medialnych, dosz³o do podpisania przez premier Ukrainy Juliê Tymoszenko
i premiera Japonii Taro Aso umowy dotycz¹cej sprzeda¿y przez Ukrainê Japonii praw do emisji 30 mi-
lionów ton CO2.

Niestety, pomimo tego, i¿ Polska równie¿ mog³aby zarobiæ na prawach do emisji, bowiem, podobnie
jak w innych krajach naszego regionu, po upadku komunizmu i zamkniêciu wielu zanieczyszczaj¹cych
œrodowisko przedsiêbiorstw mamy du¿¹ nadwy¿kê do sprzedania, na przeszkodzie stan¹³ brak odpo-
wiedniej ustawy. Rz¹d pracuje nad ni¹ ponad pó³ roku.

Jak wynika z informacji, Japonia planuje zakupiæ dodatkowe prawa do emisji oko³o 100 milionów
ton CO2. Nasz¹ nadwy¿k¹ s¹ te¿ zainteresowane inne kraje, takie jak Hiszpania, Irlandia, Portugalia.
Niestety, brak stosownej ustawy udaremnia podpisanie kontraktów.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê do Pana Ministra z zapytaniem: jakie kroki podejmie Minister-
stwo Œrodowiska w celu jak najszybszego przygotowania odpowiedniej ustawy, która umo¿liwi³aby
sprzeda¿ czêœci praw do emisji CO2?
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